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Datum: 28.01.2022 
 
 

S k r a j š a n  z a p i s n i k - osnutek 
 
 

19. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, 
 ki je potekala v ČETRTEK, 27. 01. 2022,  

V VŠD pri OŠ Lovrenc na Pohorju, z začetkom ob 18. uri. 
 

 
PRISOTNOST: 
  
- Župan:  
Marko Rakovnik, ki tudi vodi sejo (v nadaljevanju: predsedujoči).  
 
- Člani občinskega sveta (v nadaljevanju: člani OS):  
Anžej Bečan - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Špela Španbauer - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Blaž Kraner - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, 
Marta Steinbacher - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Bojan Kurnik - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, 
Valerija Petrič - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Alenka Deutsch - SDS - SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA,  
Sanja Miljuš Herman - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO, 
Staša Pernat Lesjak - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO,  
Maksimiljana Obrulj - SD - SOCIALNI DEMOKRATI. 
 
- Odsotni (opravičeni): 
Tomaž Sušec - SD - SOCIALNI DEMOKRATI, 
Joško Manfreda - SD - SOCIALNI DEMOKRATI.  
 
- Ostali prisotni:  
OU: Simona Grobelnik, Bronislava Paulič, Nataša Novak Petelin, Šimen Krajnc.  
Zunanji poročevalci: Franci Imperl, Firis Imperl d.o.o.; Vlasta Krmelj, EnergaP, Energetska agencija za 
Podravje, Gregor Prišenk, predsednik NO.  
 
Opomba:  
Pred začetkom snemanja seje je predsedujoči prisotne seznanil: 
"Seja Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju se zvočno snema za potrebe priprave 
zapisnika in za namen objave na uradni spletni strani občine, o čemer so vsi prisotni 
seznanjeni in s čimer se izrecno strinjajo. Upravljalec teh posnetkov je Občinska uprava 
Občine Lovrenc na Pohorju. Zvočni posnetek bo objavljen na uradni spletni strani Občine 
www.lovrenc.si in sicer še do 30 dni po seji." 
 
  
AD 1) Ugotovitev sklepčnosti 
 
Predsedujoči je uvodoma ugotovil prisotnost članov OS.  
 
 
 

http://www.lovrenc.si/
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UGOTOVITVENI SKLEP:  
Na seji Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju je prisotnih devet članov od skupno 
dvanajstih (ob 18.20 se je seji priključila še ena članica). Na podlagi 19. člena Statuta 
Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17) in 30. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 63/17), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju 
sklepčen in lahko pravno veljavno sklepa. 
 
 
AD 2) Obravnava in sprejem zapisnika 18. redne seje OS z dne 16. 12. 2021 in pregled 
realizacije sklepov 
 
Predsedujoči je dal v razpravo skrajšan zapisnik 18. redne seje OS z dne 16.12.2021. Ker pripomb s strani 
članov OS ni bilo, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:  
 
SKLEP št. 1:  
Na podlagi 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 
63/17) Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 19. redni seji, dne 27.01.2022, sprejme 
skrajšan zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju z dne 
16.12.2021. 
 
Navzočih je 9 članov sveta.  
ZA je glasovalo 9 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 1 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 3) Potrditev dnevnega reda 19. redne seje 
 
Predsedujoči je ugotovil, da pri točki predlaganega dnevnega reda ni prijavljenih k razpravi, zato je v 
potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 2: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sprejme naslednji  
 
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem skrajšanega zapisnika 18. redne seje OS z dne 16.12.2021 in pregled 

realizacije sklepov 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 19. redne seje OS 
4. Obravnava in sprejem Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o proračunu Občine Lovrenc na 

Pohorju za leto 2022 – Rebalans I.  
5. Obravnava in sprejem odpisa terjatev Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2021  
6. Odlok o porabi proračunske rezerve Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2022 – hitri postopek  
7. Obravnava in potrditev Sprememb in dopolnitev Pravilnika o zagotavljanju pogojev in sredstev za 

delo samostojnih svetnikov in svetniških skupin v Občini Lovrenc na Pohorju  
8. Obravnava in potrditev Letnega programa športa Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2022  
9. Obravnava in sprejem Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitve 24-urne dežurne pogrebne 

službe v Občini Lovrenc na Pohorju  
10. Obravnava in sprejem soglasja k Sklepu o določitvi cen programov vrtca pri OŠ Lovrenc na Pohorju  
11. Seznanitev z akcijskim načrtom vzpostavitve integrirane dolgotrajne oskrbe v Občini Lovrenc na 

Pohorju – vključitev v Konzorcij 17  
12. Obravnava in potrditev Lokalnega energetskega podnebnega koncepta Občine Lovrenc na Pohorju  
13. Seznanitev s Poročilom o delu Nadzornega odbora v letu 2021 in planom dela za leto 2022 
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14. Informacije župana 
15. Pobude in vprašanje članov občinskega sveta 

 
Navzočih je 9 članov sveta.  
ZA je glasovalo 9 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 2 je bil soglasno sprejet. 
 
Člani OS so se tudi soglasno strinjali, da se bodo točke sprejetega dnevnega reda obravnavale oz. 
prilagodila glede na zunanje poročevalce.  
 
 
AD 4) Obravnava in sprejem Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o proračunu Občine 
Lovrenc na Pohorju za leto 2022 – Rebalans I.  
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalki, ga. Bronislavi Paulič, ki je podrobno predstavila gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi.  
 
Ga. Lesjak Pernat je povzela, da se celotna vrednost proračuna bistveno spreminja zaradi potencialnega 
kandidiranja za sredstva urejanja občinske in gozdne cestne infrastrukture zaradi neurij. Predsedujoči je 
pojasnil, da je tako. Bolj ali majn je celotno povečanje vrednosti proračuna za skoraj 2 mio EUR posledica 
nekoliko višjih sredstev RS, ki jih v letu 2022 prejme Občina, vse ostalo pa na račun predvidenih sanacij 
občinskih in gozdnih cest zaradi lanskega neurja. Brez odprtih postavk v proračunu namreč Občina ne 
moremo kandidirati za sredstva na pristojnem ministrstvu.   
 
Ga. Miljuš Herman je na kratko povzela, da se je izčrpen pregled in usklajevanje rebalansa proračuna za 
leto 2022 izvedel na koordinaciji, zato bistvenih vprašanj ali dilem ni ostalo odprtih. Zaradi navedenega 
člani OS dokumenta niso več obravnavali po posameznih straneh. 
 
Ga. Lesjak Pernat je zastavila vprašanje v zvezi z nakupom prostorov bivše banke in njihovega 
načrtovanega namena. Predsedujoči je povedal, da gre za osrednjo lokacijo v Lovrencu, ki je strateško 
uporabna tako za morebitne občinske dejavnosti, se pa še vedno trudi ponuditi Pošti to lokacijo, kot 
primernejšo za izvajanje dejavnosti.   
 
Seji se je ob 18.20 pridružila ga. Valerija Petrič.  
 
G. Bečan je izpostavil pomisleke glede donacijskega financiranja programov veteranskih organizacij ter 
podal predlog, da se razmisli o podobnem pavšalnem financiranju domačih društev za redno dejavnost. 
Predsedujoči je pojasnil, da gre tudi v primeru omejenih programov veteranskih organizacij za domače 
sekcije, ker pa le te ne sodijo niti na področje kulture, niti na področje športa, kriterij dodelitve 
donacijskih sredstev izvira iz delitvene bilance nastanka občin. Bo pa OU proučila eventualno možnost 
predloga.  
 
Po opravljeni razpravi oz. podanih komentarjih članov OS je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji 
sklep:   
 
SKLEP št. 3: 
Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07 – UPB z vsemi 
spremembami), 29. člena Zakona o javnih financah (Uradni list RS, št. 11/11 – uradno 
prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 13/18 
 in 195/20 – odl. US) in 14. člena Statuta občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17 – 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-3501
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UPB) je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 19. redni seji, dne 27. 1. 2022 sprejel 
Odlok o spremembi odloka proračuna Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2022 – I. rebalans. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 3 je bil sprejet. 
 
 
AD 5) Obravnava in sprejem odpisa terjatev Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2021 
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalki, ga. Bronislavi Paulič, ki je podrobno predstavila gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi.  
 
Ga. Miljuš Herman je povprašala o storitvi, ki jih je podjetje opravilo in zanje ni izstavilo računa. Ga. 
Paulič je pojasnila, da je podjetje Galič d.o.o. izvedlo storitev v okviru zaključne prireditve Jezernikovih 
dni leta 2017 (pogostitev in razvedrilni program z ansamblom), računa pa ni izstavilo in se tudi ni odzvalo 
na pisanje Občine. Tako je terjatev za najem, katerega vrednost je predlog odpisa, pravzaprav nižja od 
tega stroška, ki ga Občina ni poravnala.  
 
Ker ni bilo več prijavljenih k razpravi, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 4:  
Na podlagi 14. člena Statuta občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17 – UPB) Občinski 
svet Občine Lovrenc na Pohorju na svoji 19. redni seji, dne 27.1.2022, sprejme sklep o 
odpisu zapadlih terjatev.  
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 4 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 6) Odlok o porabi proračunske rezerve Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2022 – hitri 
postopek  
 
Predsedujoči je predal besedo predsednici Statutarno pravne komisije, ga. Sanji Miljuš Herman.  
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da je komisija na svoji zadnji seji obravnavala Odlok o porabi 
proračunske rezerve Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2022, ga soglasno potrdila ter predlaga OS, da ga 
sprejme po hitrem postopku. 
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalki, ga. Bronislavi Paulič, ki je podrobno predstavila gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Ker ni bilo prijavljenih k razpravi, je predsedujoči v potrditev 
predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 5: 
Na podlagi 49. člena Zakona o javnih financah (Ur. l. RS, št. Uradni list RS, št. 11/11 – 
uradno prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
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13/18 in 195/20), 14. člena Statuta občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17 – UPB), in 
skladno z 8. členom Odloka o proračunu Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2022 (UGSO št. 
04/21), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 19. redni seji, dne  27.1.2022, sprejel 
ODLOK o porabi proračunske rezerve  Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2022 po hitrem 
postopku. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 5 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 7) Obravnava in potrditev Sprememb in dopolnitev Pravilnika o zagotavljanju pogojev in 
sredstev za delo samostojnih svetnikov in svetniških skupin v Občini Lovrenc na Pohorju  
 
Predsedujoči je predal besedo predsednici Statutarno pravne komisije, ga. Sanji Miljuš Herman.  
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da je komisija na svoji zadnji seji obravnavala Spremembe in 
dopolnitve Pravilnika o zagotavljanju pogojev in sredstev za delo samostojnih svetnikov in svetniških 
skupin v Občini Lovrenc na Pohorju, podala nekaj dilem in predlogov, ga soglasno potrdila ter predlaga 
OS, da ga sprejme. 
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalcu, g. Šimnu Kranjcu, ki je podrobno predstavil gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi.  
 
G. Kraner je zastavil vprašanje ali se zneski posameznih svetnikov v okviru svetniške skupine seštevajo. 
G. Kranjc je pojasnil, da to drži.  
 
Ga. Miljuš Herman je povedala, da je komisija izpostavila dilemo, ko bi svetnik ali svetniška skupina s 
prispevkom po predmetnem pravilniku, želela nakup osnovnega sredstva višje vrednosti – kako je v tem 
primeru z lastništvom. Ga. Grobelnik je pojasnila, da so omenjeno dilemo preverili v praksi pri drugih 
občinah, ki imajo tak pravilnik že sprejet. Povsod je odgovor enoznačen – nakupi osnovnih sredstev iz 
naslova sredstev po omenjenem pravilniku so vedno last občine, tudi v primeru, ko bi šlo za 
sofinanciranje.  
 
Tudi ga. Deutsch je zastavila vprašanje kaj to pomeni v praksi. Ga. Grobelnik je pojasnila, da bodo vas 
osnovna sredstva, ki se bodo nabavljala na željo članov OS ali svetniških skupin v lasti Občine, ne glede 
na to, če bo posamezni svetnik želel sofinancirati osnovno sredstvo. Ker pa gre za osnovna sredstva z 
visokimi stopnjami amortizacije, je praktično v dveh letih možen odpis in s tem, seveda skladno s pravili, 
prenos osnovnega sredstva v zasebno last.  
 
Ker ni bilo več prijavljenih k razpravi, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 6: 
Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 – UPB, 76/08, 
79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF in 14/15 – ZUJFO, 11/18 – ZSPDSLS-1 in 30/18) in 16. člena 
Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/2017-UPB), je Občinski svet Občine 
Lovrenc na Pohorju na 19. redni seji, dne 27.1.2022, sprejel Pravilnik o zagotavljanju 
pogojev in sredstev za delo samostojnih svetnikov in svetniških skupin v Občini Lovrenc na 
Pohorju. 
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Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 6 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 8) Obravnava in potrditev Letnega programa športa Občine Lovrenc na Pohorju za leto 
2022 
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalki, ga. Nataši Novak Petelin, ki je podrobno predstavila gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Po krajši razpravi, predvsem z vidika, da je za programe 
športa namenjen enak znesek kot lani, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 7: 
Na podlagi 13. člena Zakona o športu (Uradni list RS, št. 29/17 in 21/18 - ZNOrg), 5. člena 
Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 
24/2020) in 14. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/2017-UPB) je 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na svoji 19. redni seji, dne 27.1.2022, sprejel Letni 
program športa v Občini Lovrenc na Pohorju za leto 2022. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 7 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 9) Obravnava in sprejem Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitve 24-urne dežurne 
pogrebne službe v Občini Lovrenc na Pohorju  
 
Predsedujoči je uvodoma povedal, da se zunanji poročevalec, g. Eferl, ki bi moral predstavljati predmetni 
elaborat zbolel in se opravičil. Zato je predal besedo ga. Grobelnik, ki je podrobno predstavila gradivo. 
 
Ga. Miljuš Herman je zastavila vprašanje kaj natančno vključuje cena prevoza, ki je predstavljen v 
elaboratu. Ga. Grobelnik je pojasnila, da gre za prvi prevoz pokojnika iz kraja smrti na območju Občine 
Lovrenc na Pohorju do ustreznih hladilnih prostorov. V ceno je vključen prevoz, delo, amortizacija ter en 
dan hrambe pokojnika. V kolikor je potrebna obdukcija, se ta prevoz po tej ceni izvede do pristojne 
institucije. Če pa gre za primere nastopa smrti v bolnicah, domih za starejše itd., pa izbran koncesionar te 
storitve ne izvede, saj je koncesija podeljena za območje Občine.     
 
Ker ni bilo več prijavljenih k razpravi, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 8: 
Na podlagi Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 – uradno prečiščeno 
besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 
61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE), 3. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen 
24-urne dežurne službe (Uradni list RS, št. 5/18), 13. člena Odloka o predmetu in pogojih za 
dodelitev koncesije za opravljanje lokalne gospodarske javne službe 24 urne dežurne 
pogrebne službe v Občini Lovrenc na Pohorju (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 24/2021), 
ter Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 59/17) je 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na svoji 19. redni seji, dne 27.1.2022, sprejel Sklep 
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o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev 24-urne dežurne pogrebne službe v Občini 
Lovrenc na Pohorju. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 8 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 10) Obravnava in sprejem soglasja k Sklepu o določitvi cen programov vrtca pri OŠ 
Lovrenc na Pohorju 
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalki, ga. Nataši Novak Petelin, ki je podrobno predstavila gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi.  
 
Ga. Miljuš Herman je zastavila vprašanje glede stroškov hrane in materialnih stroškov. Ga. Novak Petelin 
je pojasnila, da stroški prehrane ostajajo nespremenjeni, medtem ko so se materialni stroški znižali.  
 
Po opravljeni krajši razpravi, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 9: 
Na podlagi 28., 28. b in 31. člena Zakona o vrtcih (Ur. l. RS, št. 100/05 – uradno prečiščeno 
besedilo, 25/08, 98/09 – ZIUZGK, 36/10, 62/10 – ZUPJS, 94/10 – ZIU, 40/12 –ZUJF, 14/15 
– ZUUJFO, 55/17 in 18/21; v nadaljevanju ZVrt), Pravilnika o metodologiji za oblikovanje 
cen programov v vrtcih, ki izvajajo javno službo (Ur. l. RS, št. 97/03, 77/05, 120/05, 93/15 
in 59/19; v nadaljevanju Pravilnik) in 14. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, 
št. 59/2017-UPB), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na svoji  19. redni seji, dne 
27.1.2022, sprejel Sklep o določitvi cen programov vrtca, kot izhaja iz gradiva.  
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 9 je bil soglasno sprejet. 
 
Predsedujoči je predlagal 10 minut odmora, da se zunanji poročevalec za naslednjo točko ustrezno 
pripravi.  
 
 
AD 11) Seznanitev z akcijskim načrtom vzpostavitve integrirane dolgotrajne oskrbe v Občini 
Lovrenc na Pohorju – vključitev v Konzorcij 17  
 
Predsedujoči je uvodoma predstavil, da Občina Lovrenc na Pohorju že dolgo pozornost namenja iskanju 
najustreznejšega modela dolgotrajne oskrbe starostnikov v kraju oz. neprestano nadgrajuje aktivnosti s 
področja medgeneracijskega sodelovanja oz. podpore starejšim, da ostanejo čim dlje časa varni v 
domačem okolju.  
 
V ta namen je Občina Lovrenc na Pohorju v preteklosti izvedla že številne aktivnosti:  
- v letu 2000 in 2001 je zagotovila nakup dodatnega zemljišča za projekt izgradnje doma starostnikov v 

izmeri 6675 m2, ki je v neposredni bližini centra naselja (lekarna, trgovina, zdravstveni dom ...), 
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dobro dostopno, istočasno pa na severni strani meji na kmetijska zemljišča in gozd ter je v bližini šole 
(aktivnosti simbioze), 

- v prostorsko ureditvenih pogojih je leta 2002 zagotovila možnost izgradnje doma, 
- v naslednjem desetletju in pol so bile izvedle številne aktivnosti s potencialnimi investitorji (nekateri 

projekti so bili pripeljani že zelo daleč), vendar zaradi takšnih in drugačnih razlogov, ni prišlo do 
realizacije,  

- nadalje so se intenzivneje izvajale aktivnosti izvedbe projekta v sodelovanju z Domom Danice 
Vogrinec Maribor – z njimi je bil aprila 2017 podpisano tudi pismo o nameri s predvideno realizacijo 
do konca leta 2021, noveliran je bil tudi celoten projekt oz. potrebna dokumentacija zanj.  

Glede na aktualno dogajanje pa želi Občina koncept dolgotrajne oskrbe starostnikov prevetriti in v iskanju 
najustreznejšega modela slediti sodobnim in uporabniku prilagojenim pristopom, še več pozornosti pa 
nameniti tudi komplementarnemu razvoju storitev pomoči na domu, vmesnih storitev in vmesnih oblik 
varstva. Zato načrtujemo vključitev v interesno združenje Konzorcij 17.  

Nato je predsedujoči predal besedo zunanjemu poročevalcu, g. Francu Imperlu, ki je podrobneje 
predstavil  interesno združenje Konzorcij 17, katerega pobudniki so skupaj podjetjema FIRIS IMPERL 
d.o.o. in INŠTITUTOM Antona Trstenjaka za gerontologijo in medgeneracijsko sožitje, številne srednje in 
manjše občine v Republiki Sloveniji. Konzorcij 17 deluje kot usmerjevalec in koordinator različnih 
aktivnosti v smislu vzpostavitve mreže integrirane dolgotrajne oskrbe v lokalni skupnosti. Njegovi glavni 
nalogi sta pridobitev ustreznih finančnih sredstev za vzpostavitev struktur programskih podsistemov 
integrirane dolgotrajne oskrbe v občinah Konzorcija 17 in izbor referenčnih javnih domov za starejše, ki 
bodo nosilci izvajanja programa v posameznih občinah. Konzorcij 17 kot strateški partner, vključuje v 
projekt različne ciljne skupine: od ranljivih skupin, med katerimi so predvsem osebe 65+, do družinskih 
članov, izvajalcev zdravstvene nege in socialne oskrbe ipd. Konzorcij 17 na osnovi dobrega poznavanja 
okolij in stanj ogroženih oseb na svojem področju, možnosti povezav med formalnim in neformalnimi 
izobraževalci, poznavanja trga, učenja in trga dela, je zagotovilo uspešnega razvoja mreže programov 
integrirane dolgotrajne oskrbe v lokalni skupnosti.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi.  
 
G. Kurnik je zastavil vprašanje kam se omenjen konzorcij umešča v spremenjeno zakonodajo ter na kak 
način pomagajo občinam pridobivati sredstva za te namene. G. Imperl je povedal, da zadnje zakonodajen 
spremembe res niso prinesle željenih in tudi predlaganih sprememb, da bi lahko javne domove za 
starostnike do 48 postelj ustanavljale tudi lokalne skupnosti, kar sicer sam podpira. Vendar kljub temu 
meni, da ni osrednjega pomena ustanovitelja, pač pa upravljalec teh institucij. Kar se tiče pomoči pri 
iskanju sredstev – Konzorcij združuje občine s podobnimi potrebami in na drugi strani dobro poznavanje  
branže skrbi za starostnike, zakonodajne in finančne politike RS za to področje. Občine imajo tako ažurne 
informacije tako na strokovnem snovanju najbolj optimalnega modela trajnostne dolgotrajne oskrbe 
starostnikov, kot tudi ažurne informacije o tem ali so na voljo kakšni državni oz. kohezijski finančni viri za 
te namene (neposredno ali posredno preko kakšne že ustanovljene in seveda ustrezne institucije).  
 
Ga. Deutsch je zanimalo ali ima Konzorcij 17 vlogo tudi kasneje pri upravljanju, na kar je g. Imperl 
povedal, da ne – aktivni so v vseh fazah vzpostavitve, neposredno pri upravljanju pa ne sodelujejo.  
 
Ga. Miljuš Herman je povedala, da se ji zdi princip sodelovanja v Konzorciju 17 zanimiv in obetaven, 
zanima pa jo kako poteka dejansko sodelovaje. G. Imperl je povedal, da Konzorcij sklicuje redne sestanke 
svojih članov, kjer se maksimalno izmenjajo aktualne informacije in vzpostavi povezovanje med 
podobnimi deležniki. Sicer pa sam s svojim podjetjem pristopa tudi aktivno v fazi priprave projektne 
naloge, kasneje tudi v okviru sodelovanja z arhitektom. Inštitut Antona Trstenjaka pa sodeluje predvsem 
pri vzpostavitvi najoptimalnejšega modela oskrbe in vseh podsistemov.  
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Ga. Lesjak Pernat je pozdravila predstavljeno in povedala, da podpira alternativne, trajnostne in 
integrirane oblike skrbi za starostnike, da pa bo potrebno dosti truda vložiti v ozaveščanje javnosti na tem 
področju. G. Imperl je povedal, da to vsekakor drži ter da načeloma sodelovanje z Inštitutom Antona 
Trstenjaka to tudi vključuje.  
 
Predsedujoči je še povzel, da vsekakor resno pristopamo k iskanju optimalnega modela trajnostne in 
integrirane oblike skrbi za starostnike, ki pa mora nujno vključiti dobre nastavke, ki jih imamo že 
vzpostavljene v okviru Zavoda Danica ter jih ustrezno nadgraditi.      
 
Po opravljeni razpravi, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 10: 
Občinski svet Lovrenc na Pohorju se seznanja z akcijskim načrtom vzpostavitve mreže 
programov in storitev za starostnike in pristopa h Konzorciju 17 – članstvo v projektu 
»Vzpostavitev mreže integrirane dolgotrajne oskrbe v lokalni skupnosti«. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 10 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 12) Obravnava in potrditev Lokalnega energetskega podnebnega koncepta Občine 
Lovrenc na Pohorju 
 
Predsedujoči je predal besedo zunanji poročevalki, ga. Vlasti Krmelj, ki je podrobno predstavila gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi.  
 
Ga. Lesjak Pernat je povzela, da je dosti infrastrukture s področja energetike državne – predvsem Elektro 
– ki je resnično v slabem stanju. Glede na jasne trende elektrifikacije bo to predstavljalo veliko težavo, saj 
omrežje kot tako ni ustrezno. Sploh, če dodamo še področje električnih vozil. Meni, da bi moral dokument 
vključevati tudi te podatke in analize, saj je sicer zato težko v takšnem dokumentu zastavljati cilje in 
ukrepe, ko pa osnovni pogoji, ki niso v dometu občine, niso zagotovljeni. V luči trajnostnega in zelenega 
je poudarila tudi pomembnost obuditve železniškega prometa ter vzpostavitve ustreznih povezav do 
postaje, vzpodbujanje fotovoltaike ter obnovitve kurilnih naprav, prijaznih do okolja. Ga. Krmelj je 
pojasnila, da je infrastruktura Elektra res v slabem stanju in velik problem, še posebej, ker ni dolgoročnih 
investicijskih načrtov. Praktično vidi rešitev v redni in vztrajni  komunikaciji posamezne občine s 
pristojnimi, sistemsko pa se zaveda problematike. Podala je tudi nekaj informacij o zadnjih praksah, kjer 
zaradi omejitev omrežja nastajajo omejitve pri fotovoltaiki (primer z vgradnjo baterij). Strinjala se je z 
spodbujanjem menjave kurilnih naprav, ki jih država sicer sofinancira preko Eko sklada – morda je na 
mestu razmislek o dodatnih občinskih spodbudah na tem področju, da se bodo ljudje res odločili za 
ustrezne zamenjave.  
 
G. Bečan je uvodoma poudaril, da je obravnavan dokument pomemben in ga bo potrebno upoštevati tudi 
pri nastajanju desetletne strategije Občine. Izpostavil je, da vsebinsko pogreša rezultate lokalne naprave 
merjenja PM delcev (predvsem dnevnih vrednosti in ne zgolj povprečnih vrednosti) ter da niso vključeni 
lokalni meteorološki podatki oz. celo piše, da jih ni, kar ne drži in so bili pripravljavcem tudi posredovani. 
Ga. Krmelj je povedala, da skladno s pravili formalno ustrezajo le podatki certificiranih meritev PM delcev, 
da pa bodo dodali lokalne meteorološke podatke.  
 
Po opravljeni razpravi, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:   
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SKLEP št. 11: 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju je na 19. redni seji, dne 27.1.2022, potrdil Lokalni 
energetski podnebni koncept Občine Lovrenc na Pohorju. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 11 je bil soglasno sprejet. 
 
Predsedujoči je po soglasnem strinjanju vseh članov OS pri obravnavani točki zaradi postopkov, ki so 
zakonodajno potrebni, v potrditev predlagal še naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 12: 
Lokalni energetsko podnebni koncept prične veljati po pridobitvi soglasja ministrstva 
pristojnega za energijo. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 12 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 13) Seznanitev s Poročilom o delu Nadzornega odbora v letu 2021 in planom dela za leto 
2022 
 
Predsedujoči je predal besedo zunanjemu poročevalcu, g. Gregorju Prišenku, ki je podrobno predstavil 
gradivo.  
 
Po krajši opravljeni razpravi, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 13: 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju se je na 19. redni seji, dne 27.1.2022, seznanil s 
Poročilom o delu Nadzornega odbora v letu 2021 in Planom dela za leto 2022. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 13 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 14) Informacije župana 
 
STANJE V OBČINI VEZANO NA COVID 19  
- trenutne številke pozitivnih primerov okužb v RS so trenutno res visoke – številke na dnevni ravni se 

so presegle že 17.000 novih primerov v dnevu;  
- tudi v naši Občini so številke novo okuženih trenutno zelo visoke, ker pa potek bolezni poteka 

načeloma bolj enostavno, nastaja več zapletov pri izolacijah, karantenah ter odsotnosti z dela;  
- naša občina na področju precepljenosti ostaja z najvišjim % v Podravski regiji z 62% oz. 72%, če 

upoštevamo samo osebe nad 18 let (državno povprečje je 57% oz. 67%);  
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- posebnih ukrepov trenutno ni, sledimo pa vsem pravilom, ki veljajo za vse – tako tudi vas in vse 
občane prosim, da še naprej ostajamo strpni in previdni ter upoštevamo ukrepe in usmeritve na 
državni ravni.     

 
TRŠKO JEDRO 
Glede na vremenske razmere, se bodo počasi nadaljevala zaključna dela in popravki na državni cesti skozi 
trško jedro. Za 10.2.2022 imamo napovedan pregled in prevzem izvedenih dela. S Strani Občine imamo 
natančno spisane težave in pomanjkljivosti, ki so se v zadnjih mesecih pokazale (predvsem nas skrbijo 
jaški na cestišču, nekateri odseki pločnikov in seveda cel kup drugih pomanjkljivosti). Zadnjo besedo pri 
popravkih bo sicer v rokah Direkcije za ceste, se bomo pa maksimalno potrudili, da dosežemo čim boljšo 
izvedbo oz. dosežemo dogovor tudi glede obvozov.  
 
NADALJEVANJE REKONSTRUKCIJE DRŽAVNE CESTE  
Do Lovrenškega mostu 
Projektivni biro Andrejc d.o.o. je zaključil pripravo projekta druge etape rekonstrukcije državne ceste - od 
Lovrenškega mostu do pričetka naselja Lovrenc. V naslednjem tednu prejmejo vsi soglasodajalci projekt v 
potrditev (govorimo o kulturnikih, vodarjih, naturi, elektru itd.). Ker je bil projekt tekom priprave z vsemi 
temi inštitucijami že usklajen, ne pričakujemo zapletov s pridobivanji potrebnih soglasij, zato 
pričakujemo, da bo država lahko projekt v recenzijo poslala konec marca ali v aprilu 2022. Recenzija 
zaradi pomanjkanja recenzentov načeloma ni najhitrejši postopek, lahko pa pričakujemo, da bo izvedena 
v letošnjem letu, kar pomeni, da je potem naš projekt pripravljen za iskanje izvajalca – upamo, da se v 
letu 2023 te aktivnosti začnejo odvijati, predvsem zaradi: 
- dolgoročno boljših možnosti razvoja gospodarstva v centru Lovrenca, saj bo omogočen izvoz večjih 

oz. daljših tovorov; 
- pridobili pa bomo tudi ustrezen prostor med starim župniščem in cerkvijo v Puščavi, kjer se bo lahko 

brez nevarnosti bližine ceste izvajal romarski turizem ter obeleževanja cerkvenih praznikov, dogodkov 
in podobno;  

- v projektu se ureja tudi pločnik vse od naselja Lovrenc pa do Puščavke cerkve;  
- uredila se bodo avtobusna postajališča in najnevarnejši odseki (npr. ob avtobusnem postajališču na 

Ruti).   
Proti Pesku 
Direkcijo RS za infrastrukturo je konec leta 2021 podpisala pogodbo s projektivnim birojem Trasa d.o.o., 
ki bo v prvi polovici prihodnjega leta pripravil projekt za rekonstrukcijo ceste od Hojnikove kapele do 
odcepa Dešnik. S projektanti smo že stopili v stik, pripravljajo že ustrezne geodetske posnetke in skupaj z 
njimi bomo seveda sodelovali cekom celotnega projketiranja. Predvidena je ustrezna sanacija državne 
ceste s potrebnimi nadgradnjami in končna preplastitev z asfaltom.  
 
 
OBNOVA FALSKE PEČINE 
Bolj ali majn neprekinjeno so v teku dela na Falski pečini. Gre za projekt RS oz. Direkcije RS za 
infrastrukturo. Zaključena so dela v zvezi s čiščenjem brežine, odstranitvijo labilnih skal, poseko dreves in 
grmovja, prav tako so zamenjali oz. na novo montirali varnostne mreže, na najvišjem predelu pa so 
izvedli dodatna sidranja ter pod njimi namestili ustrezne ograje, ki zadržijo večje skale pred padcem. 
Načeloma se pričakuje zaključek investicije v naslednjem tednu, kar pomeni, da se bo promet sprostil.  
 
Še vedno upamo na obljuba Direkcije, da se bo po zaključku investicije na Ruškem mostu rekonstruiral 
res dotrajan most na Falskih pečinah.  
 
OSREDJE INFRASTUKTURNE INVESTICIJE NA CESTNEM PODROČJU 
V okviru rebalansa proračuna za leto 2022 smo s podrobnim pregledom infrastrukturnih investicij že 
predelali naše načrte. Takoj ko bodo dopušča razmere:  
- nadaljujemo z zaključevanji del na mostu Fak;  
- pričnemo s rekonstrukcijo Lovske, Zadružne in obeh gozdnih cest na Činžatu in Ruti;  
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- v naslednjem mesecu bomo občanom predstavili osnutke projektov Delavske in Vozniške ulice;  
- v polnem teku je projektiranje cest, ki jih je poškodovalo neurje 2021 – realizacije teh rekonstrukcijo 

bo, kot že obrazloženo, pogojeno s pridobivanjem sredstev RS za odpravo posledic naravnih nesreč;  
- takoj bomo začeli tudi z rekonstrukcijo mostu v Puščavi, ki mora biti zaključena do Anske nedelje v 

juliju.  
 
IZVEDBA PROJKETOV PARTICIPATIVNEGA PRORAČUNA  
Načeloma naslednji mesec začnemo z izvedbo vseh izglasovanih projektov participativnega proračuna »Po 
maje bi šlo«, ki so nam ostali od lani oz. so predvideni za letošnje leto. Začeli bomo z:  
- ureditvijo potke na pokopališča Puščava;  
- zaključitvijo reditve prostorov na Činžatu (tam smo na kolesarskem počivališču v okviru Partnerstva 

za Pohorje že postavili večjo informativno tablo z zemljevidom Pohorja) 
- postavitvijo urejenega otoka za odlaganje smeti na Hrastnikovem vrhu,  
- izglasovane projekte v Puščavi bomo izvajali vzporedno z rekonstrukcijo prej omenjenega mostu 

(ureditev poti čez Oslico, most pri Koresu, počivališče ob cerkvi v Puščavi);  
- bistveno smo dodelali projekt tržnice s katerim smo v teku priglasitve na 6. javni razpis za podukrep 

19.3 - Priprava in izvajanje dejavnosti sodelovanja lokalne akcijske skupine Ministrstva za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano RS;  

in seveda vse druge projekte. O realizacije bomo vas in javnost obveščali sproti.   
   
POMEMBNEJŠE INVESTICIJE IN VZDRŽEVALNA DELA NA PODROČJU VODOVODA  
Tudi letos Občina sledi cilju, da izvaja izgradnjo vodovodnega omrežja za naselja, kjer se gospodarska 
javna služba oskrbe s pitno vodo še ne izvaja. V mesecu januarju smo  zaključili še en projekt izgradnje 
širitve sekundarnega vodovodnega omrežja in sicer na Ruti do hišne številke Ruta 30, v dolžini dobrih 500 
m. Vodovodni cevovod se je gradil po dovozni poti. Vsem lastnikom zemljišč po katerih poteka vodovod 
se zahvaljujemo za dobro sodelovanje. Vrednost investicije znaša dobrih 10.000 EUR. S tem sledimo 
določilom Uredbe o pitni vodi, namen in cilj investicij pa je varna in neoporečna oskrba s pitno vodo 
prebivalcev Občine Lovrenc na Pohorju.  
 

NADALJEVANJE AKTIVNOSTI  STRATEGIJE  RAZVOJA OBČINE  
Kot že nekajkrat objavljeno, je Občina Lovrenc na Pohorju konec leta 2021 pristopila k pripravi Strategije 
razvoja za naslednjih deset let. Z njo želimo udejanjiti trajnostno vizijo razvoja občine, ki temelji na 
vrednotah zdravja in blaginji življenja za vse generacije.  
 
Za izdelavo Strategije smo oblikovali dve delovni skupini. Ožja delovna skupina je pripravila ogrodje 
dokumenta, do sredine januarja 2022 pa je na to ogrodje svoje predloge, vizije in videnja podala še širša 
delovna skupina, ki vključuje skoraj 50 posameznikov z znanji iz različnih delovnih področij in seveda 
ljubeznijo do našega kraja. Za njihove prispevke in odziv, ki je bil dober, se iskreno zahvaljujemo.   
 
Da bomo dokument izražal voljo nas vseh, želimo nadalje preko ankete, v pripravo dokumenta vključiti še 
širšo javnost – vse prebivalke in prebivalce občine Lovrenc na Pohorju. Z zbranimi predlogi bomo 
prednostne razvojne prioritete in projekte ter način njihovega izvajanja lahko le še bolj kvalitetno 
nadgradili.  
 
Zato smo na spletnih straneh že objavili anketo, danes pa je skupaj z mesečnim Informatorjem poslana 
tudi v vsa gospodinjstva. Vljudno vas prosimo za sodelovanje oz. izpolnitev ter da k temu nagovorite tudi 
občanke in občane.   
 
USPEŠNI ŠE Z ZADNJIM PROJKETOM NA LAS DRAVA 
V mesecu januarju smo prejeli pozitivni sklep za sofinanciranje za projekt »Najmlajši – naše največje 
bogastvo«, v okviru katerega bomo v vrtcu preuredili igralnico za potrebe dodatnega oddelka s primerno 
opremljeno igralnico, s svojim vhodom in pokrito teraso za naše najmlajše. Celotna vrednost investicije je 
ocenjena na dobrih 77.000 EUR, računamo na nepovratna sredstva v višini 50.000 EUR.   
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Gledano na celostno obdobje finančne perspektive – smo bili v okviru omenjenega LASa res uspešni.  Od 
predvidenih 23% vseh sredstev za našo Občino, smo jih uspešno počrpali več kot 33% oz. cca 420.000 
EUR – če prištejemo še vrtec je to 470.000 EUR. Potrenjih je bilo 18 projektov (vrtec je 19-ti), od tega 
kar 12 zasebnih oz. preko društev. Občina je ta EU sredstva koristila za nakup gasilskega vozila, za 
sanacijo kotlovnice v Osnovni šoli, za plezalno steno z opremo oz. za nabavo premičnega odra – sledi še 
torej vrtec.  
 
ANALIZE VODE  
Še morda informacija v zvezi z diskusijo z zadnje seje OS - glede izvajanja vzorčenj in analiz pitne vode v 
javnem vodovodu. Kot smo že povedali - skladnost pitne vode se ugotavlja z rednimi mesečnimi vzorčenji 
na različnih lokacijah, saj omrežje napajajo različni vodohrani. S tem zagotovimo popolni nadzor nad 
javnim vodovodnim omrežjem na celotnem območju naše občine. Redno mesečno se opravljajo 
mikrobiološke analize, kjer se ugotavlja vsebnost patogenih mikroorganizmov, občasno pa se vršijo tudi 
kemične analize na trihalometane. Vzorčimo pa tudi izvirsko pitno vodo.  
Glede na vprašanja, ki so ostala odprta:  
- vsi analizni izvidi se redno poročajo v Državnem informacijskem sistemu monitoringa pitne vode 

(NIJZ), te evidence pa nadzoruje Zdravstveni inšpektorat RS. Zadnji takšen redni letni nadzor je bil 
izveden v mesecu decembru 2021, kjer se je ob predložitvi vse zahtevane dokumentacije o pripravi in 
analizah pitne vode ugotovilo, da so vsi postopki ravnanja in priprave pitne vode v skladu s 
Pravilnikom o pitni vodi in pravilno izvedeni. 

- Prav tako smo v januarju izvedli tudi analizo glede trdote vode. Kot pričakovano - na območju naše 
občine je voda zelo mehka, kar posledično pomeni, da mineralno ni bogata, hkrati pa to tudi pri 
uporabi pomeni, da je ne bi rabili dodatno mehčati oz. se ne nalaga in dodatno uničuje aparate. 
Analizni izvid je objavljen tudi na občinski spletni strani, kjer je podana tudi tabela trdota vode. 

 
DODATNI KESONI NA KOVAŠKI 
Prav tako vezano na našo diskusijo iz zadnje seje – s Snago smo dogovorili, da bodo dodatne nove 
posode za steklo, papir in odpadno embalažo pri bloku na Kovaški postavili predvidoma naslednji teden – 
usklajujejo se še z našim RO, kjer so trenutno bolniške odsotnosti, kljub tem pa bo postavljeno kmalu.  
 
NASLEDNJA SEJA 
Naslednja seja bo predvidoma aprila 2022.  
 
 
AD 8) Pobude in vprašanja članov občinskega sveta  
 
Ga. Pernat Lesjak je podala pobudo, da bi Občina razmislila o sofinanciranju analiz vode pri zasebnih 
zajetjih. Prav tako je zastavila vprašanje glede načrtov izgradnje igrišč pri OŠ.  
 
Predsedujoči je pojasnil, da do sredine februarja Občina pričakuje osnutek projekta ureditve celotne 
šolske okolice, izgradnja igrišč pa je predvidena kot prva faza izvedbe. Kar se tiče sofinanciranja analiz bo 
OU proučila možnosti vključitve v razpis sofinanciranja izgradnje zasebnih vodnih zajetij.    
 
Ga. Steinbacher je svetnike pozvala k aktivni vlogi pri podajanju predlogov za občinska priznanja, hkrati 
pa naj k temu vzpodbujajo tudi druge občane.    
 
G. Bečan je podal pobudo za izvedbo strehice za zaščito križa na Cerkvi sv. Križa. Pri objavljenih rezultatih 
javnih razpisov je podal pobudo podrobnejše delitve na pridobljena sredstva za dejavnost in projekte oz. 
programe, prireditve oz. drugo. Glede na to, da se končuje finančno obdobje in s tem delovanje LAS 
Drava, je podal pobudo za pripravo pregleda vseh potrjenih in izvedenih projektov v Občini ter zahvalo 
vsem sodelujočim v organih LASa.    
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Ga. Španbauer je podala pohvalo podjetju Marles d.o.o., ki je v zadnjem obdobju dosti energije vložil v 
izgled stavbe in neposredne okolice, saj slednje prikazuje sliko našega kraja ob vstopu. Pri tem je 
opozorila in pozvala vse k skrbi za okolje in opozorila na težave onesnaženosti. Glede na to, da bo Občina 
verjetno tudi letos organizirala čistino akcijo, se v trenutnih podnebnih razmerah jasno vidi kako slabo se 
obnašamo in koliko smeti je nametanih v naravo. Dokler bomo imeli takšen odnos do narave, nam tudi 
ves napredek, trendi elektrifikacije ter čistih energij, ne bodo pomagali. Zato prosi vse, da ozavestimo 
pomembnost ravnanja z odpadki in pazimo na naravo.  
 
 
Predsedujoči je sejo zaključil sejo ob 20.40.    
 
 
 
    Zapisnikar:                     PREDSEDUJOČI 
 
   Šimen Kranjc            Marko Rakovnik 
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